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	愛心捐款表格Heart-to-Heart Monthly Donation Form  
	
	Monthly General


請您伸出關懷之手，和我們一起來幫助這群無私用牠們的生命來陪伴我們的動物吧！藉著您的參與、幫助，我們可以凝聚更多的力量，來拯救更多無助被忽略的動物，讓更多動物得到重生及關懷…

Please support our work to improve the lives of abandoned animals, and help them find loving permanent homes. Your monthly donations will help CAF to save even more homeless animals and give them a second chance at life. 

. 
（為方便輸入資料，請以英文填寫）  ( Please fill in block Letters）
	∞∞   個人資料     Personal Particulars
	會員編號
Membership No.
	

	中文全名
Name in Chinese
	
	出生日期
Date of Birth
	

	英文全名
Name in English
	
	身份證號碼
HKID Number
	

	住址
Home Address
	
	
	

	電話
Tel. No.
	
	Mobile No.
手提電話
	

	電子郵件
E-Mail
	
	傳真電話
Fax No.
	

	我願意以 □電郵  □傳真  收到動物伴我行會社之最新資訊及活動資料
Please let me know about upcoming CAF events by □e-mail  / 口 fax  for news of upcoming events 
	


我願意每月捐助 :　I Would like make a monthly donation to support  :

	
	請在以下適當位置加上 (，如想知道更多資料，可看www.hkcaf.org。

Please fill (, if you want any information, please go to www.hkcaf.org
	港幣 
HK＄500
	港幣
HK＄1000
	港幣
HK＄1,500
	其他
港幣 HK＄

	1.
	支持動物拯救基金CJARR -- http://www.hkcaf.org/caf_CJARR.htm為被遺棄動物作緊急醫療費用
Support CAF- Joyce Animal Rescue Reserve (CJARR) Emergency medical treatment for abandoned animals
	
	
	
	$

	2.
	支持CAF “ 不枉殺“ ©使命為被遺棄動物作絕育來代替殺害
Support CAF “ NO Mischap NO slay Mission “ via desexing abandoned animals  
	
	
	
	$

	3.
	支持CAF 動物孤兒院 經費
Support CAF Animal Orphanage
	
	
	
	$

	4.
	支持CAF教育工作方運作
Support operations of CAF Education campaigns  
	
	
	
	$

	5.
	支持CAF獸醫科學研究及技術交流
to sponsorCAF veterinary science research
	
	
	
	$

	6. 
	支持CAF經費

Support CAF in any way
	
	
	
	

	
	合共
	Amount
	HK$
	

	付款:      (1) 劃線支票，抬頭為 動物伴我行會社有限公司 
             郵遞：屯門郵政總局信箱75號

          (2) 存款到本會於上海商業銀行戶口 :  3 7 2 1 4 – 1 2 4 9 5 - 9 
   請將捐款表格及存款單據傳真到  852. 2369 8183

Payment:  (1) Crossed cheque payable to Companion Animal Federation Ltd.  

            Postal address :  PO Box No 75, Tuen Mun Central Post Office

          (2) Deposit or bank transfer to our Account number : 3 7 2 1 4 – 1 2 4 9 5 – 9 
             at the Shanghai Commercial Bank Ltd. 
             Then fax the payment slip together with the signed Donation Form to : 852. 2369 8183     ver2.2005
	

	
	捐款人簽名 Signature of Donor


	
	      日期Date

	收據        : 正式收據於確定收款後兩星期後寄出
Receipt     : Receipt will be sent 2 weeks after confirmation of payment. 

                                                    
	多謝您的捐助，支持本會繼續拯救更多無辜的動物。
CAF Ltd. 2003 -2005 -  all Rights reserved


動物伴我行會社是由一群深愛動物的人在2002年7月13日成立，動物伴我行會社乃政府註冊之非牟利機構。

Companion Animal Federation (CAF) was officially founded on July 13, 2002 by a group of passionate companion animal lovers. CAF is a registered non-profit-making organization in Hong Kong.
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